
R StockholmsV stad
Skärholmen & Hägersten-Älvsjös
Stadsdelsförvaltning

Protokoll
2025-01-15

Sida 1 (5)

Protokoll
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Justerat digitalt
Närvarande:

Ulla Smedberg, vice ordf
Lotta Rosenström
Ingela Heden
Margareta Asen-Johansson
Mikael Erdefelt
Anette Rosing
Axel Otten, ordf, mötesordförande

Återbud:
Agnes Serfözö

Övriga:
Hilde Wennsten, områdeschef Skärholmen SDF (§7)
Veronica östlin, avdelningschef Hägersten-Älvsjö SDF (§7)
Jens Westlund, Sekreterare Hägersten-Älvsjö SDF
Yaowapa Karlsson, sekreterare Skärholmens SDF

Tidpunkt:
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§1 Mötets öppnande och genomgång av
närvarande ledamöter
Ordförande förklarar mötet öppnat.

§2 Val av justerare
Ingela Heden väljs till justerare.

§3 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns

§4 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna

§5 Rapporter och skrivelser
Remisser har skickats men inget som rör rådets område.

- ----

Hägersten-Älvsjös och Skärholmens
stadsdelsnämnds råd för
funktionshinderfrågor

§6 Övriga frågor
Remisser har lämnats, dock inget som rör rådet

Axel Otten redogjorde för ett möte på Funktionsrätt

Äldrefältaren i Skärholmen inbjuds till ett av kommande
sammanträden att föredraga om uppsökande arbete i
stadsdelsområdet Skärholmen.

Funkfältarens roll och uppdrag samt tillsatt tjänsteman kommer att
följas upp under året. Tidigare under förra året gästade funkfältaren
rådet och berättade om uppdrag och beskrivning av tjänst.

§7 Återföring av resultat VP-arbetet
Inför mötet har underlagen som presenteras mailats ut till råden.

• Hägersten-Älvsjö stadsdelsförvaltning, Veronica Östlin

Veronica nämner inledningsvis att uppemot 90 procent av de
förslag och önskemål som angavs i workshopen i oktober 2024 är
en- del av verksamheternas-arbete. Därefter går Veronica igenom de
mål, indikatorer och aktiviteter som är knutna till målgruppens
verksamheter i verksamhetsplanen.

Avseende enhetsmålet "Alla enheter erbjuder kultur- och
fritidsaktiviteter" ska förvaltningen förstärka uppdraget genom att
erbjuda målgruppen "pröva på aktiviteter" i syfte att förbättra
målgruppens hälsa. Rådet undrar om förvaltningen kommer erbjuda
någon form av läger som personer kan anmäla sig till. Det planeras
inte för något läger, de aktiviteter som erbjuds är inom befintlig
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budget. Personalen kommer vara engagerade och delaktiga i
aktiviteterna. I syfte att stärka arbetet med kultur kommer ett
nätverk av kulturombud att etableras som kommer samarbeta med
andra ombud inom förvaltningen. Rådet kommer bjudas in för att
lämna förslag/synpunkter på aktiviteter som kan erbjudas.

Avseende enhetsmålet som är kopplat till nämndmålet
"Stadsdelsnämndens verksamheter är klimatsmarta" kommer
förvaltningens enheter exempelvis Glasade Gången erbjuda
vegetariska rätter. Rådet framförde att ekologiska mat är dyrare för
målgruppen.

Avseende nämndmålet "Stadsdelsnämnden har en hög beredskap
för oförutsedda händelser" har förvaltningens gjort två
skrivbordsövningar. En utmaning avdelningen identifierat är hur
målgruppen ska informeras vid händelse av kris. Rådet undrar om
det finns möjlighet inom förvaltningens boenden att ha
odlingslådor. Det är en fråga som förvaltningen ska lyfta och ber att
få återkomma. Rådet frågade om det fanns hjärtstartare på boendena
och det fanns det inte.

Avseende nämndmålet "Stadsdelsnämnden är en attraktiv
arbetsgivare och har en god arbetsmiljö" har målgruppens
verksamheter minskat sjukfrånvaron från 9,1 procent till 8,2
procent, målet var 8,5 procent. På avdelningen har man undersökt
bakgrunden till sjukfrånvaron och den grund som flest tillhör lider
av psykosocial ohälsa. Det visade sig att det inte är någon större
skillnad mellan tjänstemän och de som jobbar nära brukarna.
Förvaltningen arbetar aktivt med att få dem tillbaka till jobbet.

Övriga frågor som togs upp:

Ledsagning: Rådet undrade varför förvaltningen håller kvar att bara
bevilja ledsagning för ett år i taget. Kommunfullmäktige har tagit
beslut om att förvaltningarna kan bevilja ledsagningen två-tre år
med en gång. Det skulle vara effektivt för förvaltningen att bevilja
flera år istället för att varje år fatta ett nytt beslut. Veronica
berättade att det är förvaltningens riktlinjer som styr bistånds
bedömningen.

-Träffpunkt: Förvaltningen redogjorde för den tillfälliga
träffpunkten som för tillfälligt är förlagd i en förskola belägen i
Herrängen. Verksamheten startade upp den 2 januari i år dagtid och
kvällsaktiviteter blir aktuellt först under februari. Samtliga brukare
som besöker träffpunkten är mycket nöjda, det har fungerat bra. De
uppger att de känner sig fått vara inkluderade i arbetet med flytten.
Träffpunkten kommer vara öppen som vanligt men tillståndet att
vara i förskolan gäller bara i 6 månader. Förvaltningen söker efter
en ny träfflokal som är mer anpassad och förvaltningen har
identifierat en lokal i Fruängen som de arbetar vidare med.
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Trygghetsvandringar: Förvaltningens parkenhet avser att planera
in två stycken trygghetsvandringar under året. Rådet meddelar att de
vill att de ska vara tillgänglighetsanspassade.

Hägersten-Älvsjös och Skärholmens
stadsdelsnämnds råd för
funktionshinderfrågor

• Skärholmens stadsdelsförvaltning, Hilde Wennsten

Skärholmens presentation skiljer sig något mot Hägersten-Älvsjös
presentation i att Skärholmen utöver har med nämndmål, enhetsmål
och aktiviteter har Skärholmen även för varje mål kopplat ihop med
rådets önskemål från VP workshopen som gjordes i november 2024.

Avseende enhetsmålet "Barn och vuxna i Skärholmen får stöd och
omsorg där behoven är som störst" har förvaltningen en aktivitet att
förvaltningen ska erbjuda IT-fixare till personer inom LSS
verksarnheterna. Rådet undrar om förvaltningen praktiskt har tänkt
lösa frågan, samt undrar om det finns tillgång till WF på alla
boenden. Förvaltningen tänker använda sig av det IT-stöd som finns
inom äldreomsorgen och tillgång till WF finns på alla gemenskaps
ytor samt möjlighet för brukarna att låna lpad.

Rådet undrar om det kan bli möjlighet för brukarna att kunna
beställa hjälp vid behov och om förvaltningen kan ordna med
utbildning så att brukarna bättre kan hantera mina problem.

Förvaltningens aktivitet att "utveckla metoder och arbetssätt för att
ge insatser med god kvalitet i syfte att öka känslan av trygghet inom
förvaltningens LSS-verksamheter" kommer utgå från den enskilda
brukaren och förvaltningen kommer även satsa på utbildning.

Avseende enhetsmålet "Barn och vuxna i Skärholmen har tillgång
till ett tillgängligt och rikt kultur-, idrotts- och föreningsliv"
kommer förvaltningen under 2025 ordna "häng med festivalen".
Flera aktiviteter kommer att erbjudas.

Rådet ska få möjlighet att lämna synpunkter på aktiviteter.

Förvaltningen kommer anordna trygghetsvandringar. Rådet önskar
att det sker under oktober månad och i mörker. Vandringen behöver
vara tillgänglighetsanpassad.

Avseende enhetsmålet "Bamoch vuxnaiSkärholmen lever i ett
öppet, jämställt och demokratiskt samhälle" har förvaltningen en
aktivitet kopplat till om att implementera en modell för ökat
valdeltagande i förvaltningens LSS-boenden. Hilde berättar att
berörda chefer ska om två veckor gå en utbildning om modellen och
en utvärdering ska också göras om utfallet vid förra riksdagsvalet.

Rådet påtalar att det är viktigt att involvera anhöriga i uppdraget.
Hilde berättar att hon kan bjuda in den som håller i projektet till ett
av rådets sammanträde.
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Ledsagning: Rådet hade samma frågor och resonemang som
tidigare redovisats under Hägersten-Älvsjö.

§7 Mötet avslutas
Mötet avslutas och Mikael Erdefelt utsågs till mötesordförande
nästa sammanträde den 5 februari 2025.

Sammanträdestider

Datum KL Innehåll Mötesordf. Mötesrum
Våren 2025
Onsdag 9 - 12 Återföring av resultat Axel Prins Bertil
15/1 avseende VP-arbetet
Onsdag 13 - 16 Boendeplanering LSS Mikael Prins Bertil
5/2
Onsdag 13 - 16 Brukarundersökning LSS Prins Bertil
11/3
Onsdag 13 - 16 ?? Jakobsbergs gård
16/4
Onsdag 15 - 18 Presidiet Skärholmen Prins Bertil
7/5
Onsdag 15 - 18 Presidiet Hägersten-Älvsjö Nallen
4/6 Hägersten-Älvsjö
Hösten 2025
Onsdag 13 - 16 Prins Bertil
20/8
Onsdag 13 - 16 Prins Bertil
10/9
Onsdag 13 - 16 Workshop Prins Bertil
8/10
Onsdag 13 - 16 Prins Bertil
5/11
Onsdag 13 - 16 Prins Bertil
3/12

Hägersten-Älvsjös och Skärholmens
stadsdelsnämnds råd för
funktionshinderfrågor


